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Aan de voorzitter van de raad.

Inleiding/Aanleiding
Wth. Koopmans heeft op 31 januari 2012 een memo aan de gemeenteraad verstuurd waarin wordt 
aangegeven dat het opstellen van een uitvoeringsplan voor de DOP’s vertraging heeft opgelopen. Als 
oorzaak daarvan wordt het volgende aangegeven:

‘genoemde planning was gebaseerd op de veronderstelling dat alle wensen uit de DOP’s vrij 
eenvoudig te toetsen zijn aan vastgesteld gemeentelijkbeleid’.

Voorop gesteld dat zorgvuldigheid in het omgaan met de wensen van de bewoners van Overbetuwe 
ook ten aanzien van de Dorpsontwikkelingsplannen noodzakelijk is, is bovenstaande motivatie voor 
ons al CDA fractie reden voor het stellen van wat eenvoudig te beantwoorden vragen;

1. Dat de DOP’s een complexe zaak zijn/waren/zouden worden is zeker geen nieuws, daarom 
heeft het traject ook een niet eenvoudige geschiedenis. Waarop was de veronderstelling van 
de organisatie gebaseerd over de eenvoud van de toetsing?

2. In de memo lijkt een tegenspraak te zijn ingeslopen. Enerzijds geeft het college aan dat 
sommige zaken afgewezen worden omdat ze niet ‘binnen het gemeentelijke beleid passen’, 
maar anderzijds wordt aangegeven dat nieuw beleid ontwikkeld is (of gaat worden) voor 
bepaalde ‘thema’s’. Kan de wethouder meer helderheid geven over de criteria’s die hier ten 
grondslag liggen? (ook ivm met de wijze waarop utvoeringsplan wordt aangeboden, zie vraag 
4)

3. Volgens de memo zou de uitvoeringsplan inmiddels gereed zijn en in het college behandeld 
zijn (eind februari). Klopt dat? 

4. Waarom wordt de uitvoeringsplan ‘ter kennisgeving’ aan de raad aangeboden? Een dusdanig 
kernachtig punt van het gemeentelijk beleid lijkt zeker een inhoudelijke/politieke discussie over 
dit onderwerp waard (los van de discussie over de nieuwe nota kernbeleid). Welke 
overwegingen heeft het college om hiervoor niet te kiezen?

5. Is de plannig omtrent de nieuwe nota zoals in de memo aangegeven nog steeds van kracht? 
Dwz, de nota is op 29/02 aan het presidium aangeboden, met verzoek voor een 
rondetafelgesprek op 20 maart

Gelieve de verantwoordelijk portefeuillehouder uit te nodigen, zodat deze in het vragenuur 
bovenstaande vragen kan beantwoorden.

Ondertekening,
Luca Consoli (CDA)

Bron
Wijze van melden van het stellen van een vraag tijdens het vragenuur:
Het lid van de raad dat tijdens het vragenuur vragen wil stellen, meldt dit onder aanduiding van het onderwerp ten minste 
tweeëndertig uur voor aanvang van het vragenuur bij de voorzitter. Artikel 37a, tweede lid Reglement van orde van de raad.


